
 

 

SA 0052/XLVI/10 

Protokół nr XLVI/10  
z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy 

w Goleszowie w dniu 27 października 2010 r. 
 

Obecni: 

- 15 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście: Ludwika i Jan Czyż, 

- Dyrektorzy szkół: SP Goleszów Barbara Romaniuk, SP Dzięgielów Katarzyna 

Bogdał, SP Cisownica Tadeusz Gluza, SP Puńców Agata Franek, SP Bażanowice Dorota Gaś, 

Gimnazjum Janusz Machalica,  

- Dyrektor Przedszkola: Halina Szczypior 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, skarbnik gminy 

Barbara Madzia, sekretarz Bogusława Podżorska, kierownik GOPS Krystyna Klimus,  

pracownicy Urzędu Gminy. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3  do 

nin. protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XLVI sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
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W tym momencie radny Krzysztof Glajcar zwrócił uwagę, że sesja została zwołana na 

podstawie nieważnego już statutu. Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot wyjaśnił, że nowy 

Statut Gminy Goleszów wchodzi w życie w dniu jutrzejszym, a tym samym sesja została 

zwołana prawidłowo. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

 

1. Otwarcie XLVI sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wyróżnienie dla Państwa Ludwiki i Jana Czyż. 

5. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy.  

6. Wystąpienia gości. 

7. Analiza i reorganizacja sieci szkół. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę na rok szkolny 2009/2010 oraz 

plan zadań na lata 2010/2011. 

9. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie:  

11.1. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego sołectwo Puńców w Gminie Goleszów. 

11.2. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku. 

11.3. programu współpracy Gminy Goleszów z organizacjami pozarządowymi na rok 2011. 

11.4. zatwierdzenia taryfy na zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwach Puńców  i Leszna 

Górna. 

11.5. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2011 

roku. 

11.6. Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok. 

11.7. programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Goleszów na lata 2009-2016. 

11.8. zwolnień od podatków od nieruchomości, środków transportowych, rolnego i leśnego. 

11.9. ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok. 

11.10. zmian budżetu Gminy na 2010 rok. 
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12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

14. Wolne wnioski.  

15. Informacje i komunikaty. 

16. Zakończenie XLVI sesji Rady Gminy Goleszów. 

 

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć wniosek dotyczący 

zmiany porządku obrad. Nikt z radnych nie zawnioskował o zmianę porządku obrad. 

Przewodniczący Rady ogłosił, iż XLVI sesja Rady Gminy odbędzie się zgodnie z ustalonym 

przez niego porządkiem obrad. 

 

Ad.4. Wyróżnienie dla Państwa Ludwiki i Jana Czyż. 

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot poinformował zebranych o odznaczeniu Państwa 

Ludwiki i Jana Czyż.  

W tym roku hodowla szynszyli Państwa Ludwiki i Jana Czyż obchodzi 20-lecie swojego 

założenia. Ze tej okazji 16 października zorganizowana została wystawa pod nazwą: 

„I ŚLĄSKA WYSTAWA SZYNSZYLI”. Ferma Państwa Czyż od lat z sukcesem 

reprezentuje województwo śląskie i ziemię cieszyńską na Krajowych Wystawach Zwierząt 

Hodowlanych. Państwo Czyż reprezentowali też nasz kraj w licznych międzynarodowych 

wystawach hodowlanych zwierząt futerkowych w Republice Czeskiej, gdzie ich szynszyle 

zdobywały najwyższe trofea. Sukcesy hodowli doceniono złożeniem w br. wniosku o nadanie 

honorowej odznaki „Zasłużony dla Rolnictwa”. Wręczenie odznaczenia nastąpiło na XXIV 

Krajowej Wystawie Zwierząt Hodowlanych w Poznaniu w dniu 2.10.2010 r.  

Przewodniczący Rady oraz Wójt Gminy złożyli gratulacje Państwu Czyż i życzą dalszych 

sukcesów wystawowych i hodowlanych. 

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy. 

Protokół z czterdziestej piątej sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady. Nikt 

z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XLV/10 z dnia 29 

września 2010 r. został przyjęty 15 głosami „za”. 

 

Ad.6. Wystąpienia gości. 
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Radny Powiatowy Jerzy Sikora poinformował, że odbyła się już ostatnia czterdziesta szósta 

sesja Rady Powiatu Cieszyńskiego. Rozstrzygnięty został przetarg na odśnieżanie na okres 

dwóch lat, który wygrała kolejny raz firma Pana Gazurka z Jaworzynki. Odśnieżane będzie 

175 km dróg powiatowych i 96 km dróg wojewódzkich. Podjęta została także uchwała 

o przyznaniu Lauru Srebrnej Cieszynianki, którą w tym roku otrzyma Idzi Panic – historyk, 

profesor Uniwersytetu Śląskiego w Cieszynie, autor monografii ziemi cieszyńskiej. 

Odbył się również przetarg na sprzedaż części gruntów na Kaplicówce w Skoczowie. 

Na czterdziestu sześciu sesjach Rada Powiatu podjęła 422 uchwały. Zmienił się również 

starosta w tej kadencji. Starosta Czesław Gluza przejął obowiązki starosty Mirosława 

Kożdonia. 

Radny Jerzy Sikora podziękował za zaproszenia na sesje Rady Gminy oraz za współpracę na 

szczeblu gmina- powiat. Podziękował także radnym za współpracę i życzy powodzenia w 

wyborach. 

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot podziękował Jerzemu Sikorze za współpracę 

i uczestnictwo w sesjach. 

 

 Ad.7. Analiza i reorganizacja sieci szkół.  

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik przedstawił zebranym propozycję połączenia Przedszkola 

i Szkoły Podstawowej w Bażanowicach w Zespół Szkolno – Przedszkolny. Wójt 

poinformował, że temat ten był poruszany już na Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia i będzie rozpatrywany przez nową Radę Gminy.  

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot zakomunikował, ze na pewno korzystne byłoby 

wspólne zarządzanie Przedszkola i Szkoły Podstawowej. 

 

Ad.8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę na rok szkolny 

2009/2010 oraz plan zadań na lata 2010/2011. 

Radni otrzymali pisemne informacje o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę na 

rok szkolny 2009/2010 oraz plan zadań na lata 2010/2011. Informacja ta stanowi załącznik nr 

4 do nin. protokołu. Radni otrzymali również pisemną informację na temat ilości dzieci 

urodzonych w poszczególnych miejscowościach Gminy Goleszów w latach 2000-2010, o 
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którą poprosili na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Stanowi 

ona załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

Wśród zaproszonych gości obecni byli dyrektorzy szkół z terenu Gminy Goleszów: Barbara 

Romaniuk (SP Goleszów), Katarzyna Bogdał (SP Dzięgielów), Dorota Gaś (SP Bażanowice), 

Agata Franek (SP Puńcow), Tadeusz Gluza (SP Cisownica) i Janusz Machalica (Gimnazjum 

Goleszów).  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat informacji, którą otrzymali radni. 

Radny Kazimierz Wisełka zapytał dyrektora SP w Cisownicy Tadeusza Gluzę, czy 

w klasach 1-3 są prowadzone zajęcie z informatyki. Dyrektor odpowiedział, że podstawa 

programowa przewiduje takie zajęcia w 1 i 2 klasie, w 3 klasie są również prowadzone 

dodatkowo zajęcia z informatyki. Prowadzone są także kółka komputerowe dla uczniów od 4 

klasy. Natomiast uczniowie w 6 klasie mają 2 godziny lekcyjne informatyki w tygodniu. 

Radny Kazimierz Wisełka zapytał również o program  zajęć z zakresu informatyki w szkołach 

filialnych, oraz czy nauczyciele posiadają kwalifikacje w tym zakresie. Dyrektor Barbara 

Romaniuk odpowiedziała, że w klasach 1 są prowadzone zajęcia teoretyczne, natomiast w 

klasie 2 i 3 są już prowadzone zajęcia na komputerach, również w szkołach filialnych. 

Nauczyciele prowadzący zajęcia z informatyki posiadają odpowiednie kwalifikacje. 

Kolejno każdy z dyrektorów streścił przygotowaną przez siebie pisemną informację. 

Dyrektorzy podkreślali, że szkoły zapewniają właściwe warunki do funkcjonowania szkół, 

biorąc pod uwagę bezpieczeństwo i higienę uczniów, co potwierdzają protokoły instytucji 

odpowiedzialnych za kontrolę tego stanu. W ramach środków przewidzianych w budżecie, 

w poszczególnych placówkach prowadzone były prace remontowe. 

Dyskusja wywiązała się po wystąpieniu dyrektor SP w Dzięgielowie Katarzyny Bogdał, która 

poinformowała o problemach z wywozem nieczystości płynnych. Pani dyrektor skierowała 

w tej sprawie pismo do Wójta Gminy. 

W trakcie dyskusji na pytania radnych na bieżąco odpowiadali dyrektorzy placówek 

oświatowych. 

Rada Gminy  bez uwag przyjęła informacje o stanie realizacji zadań oświatowych przez 

Gminę na rok szkolny 2009/2010 oraz plan zadań na lata 2010/2011. 

 

W tym momencie przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę, po której na salę obrad powrócili 

wszyscy radni. 
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Ad.9. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot oddał głos przewodniczącym  poszczególnych 

Komisji, którzy przedstawili informacje z posiedzeń. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Gertruda Proksa poinformowała, że od ostatniej sesji 

Rady Gminy Komisja Rewizyjna spotkała się 19 października 2010 r. Tematem posiedzenia 

było: Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w latach 2006-2010.  

Przewodnicząca Komisji przedstawiła Radnym sprawozdanie z działalności komisji 

Rewizyjnej V Kadencji. 

Przedstawione zostały informacje na temat: 

− składu Komisji, 

− frekwencji obecności, 

− omawianych tematów, 

W trakcie posiedzeń formułowano wnioski, które na bieżąco były przedkładane Wójtowi 

Gminy oraz Radzie Gminy 

Każde posiedzenie było protokołowane a szczegółowe informacje dotyczące pracy Komisji są 

udostępniane w Urzędzie Gminy oraz na stronie internetowej www.goleszow.bip.net.pl 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. Informacja została przyjęta przez Radę. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Adam Żwak 

poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy Komisja Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia obradowała 20 października 2010 r.   

Omówiono tematy: 

1. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę na rok szkolny 

2009/2010 oraz plan zadań na lata 2010/2011. 

2. Informacja na temat funkcjonowania boiska Orlik. 

3. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji w latach 2006-2010. 

4. Sprawy bieżące. 

  

I tak; Komisja otrzymała pisemną informację o stanie realizacji zadań oświatowych przez 

Gminę na rok szkolny 2009/2010 oraz plan zadań na lata 2010/2011. Informacje te zostały 
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przeanalizowane przez Radnych na posiedzeniu Komisji. W trakcie dyskusji na pytania 

Radnych na bieżąco odpowiadali Wójt Gminy Zbigniew Wacławik oraz Pani Anna Palica.  

Informacja ta została przyjęta przez Komisję jednogłośnie. 

Kolejno informacje na temat funkcjonowania boiska Orlik przedstawił jeden z animatorów 

tego boiska Pan Przemysław Misiarz.  

Informacja ta została przyjęta przez Komisję jednogłośnie. 

Przeanalizowane zostały przez Komisję również informacje do sprawozdania z działalności 

Komisji w latach 2006-2010. Przedstawione zostały informacje na temat: składu Komisji, 

frekwencji obecności, omawianych tematów i wniosków postawionych przez Komisję. 

Natomiast w sprawach bieżących Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał  

w sprawie: 

− Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2011 roku. 

− Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok. 

 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. Informacja została przyjęta przez Radę. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar powiadomił, że 

Komisja obradowała 25 października br.  

Pozytywnie zaopiniowano: 

− projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 

2007 roku. Komisja jednogłośnie przyjęła projekt uchwały, ze zmianami w §1 ust.1 

punkt a) polegającej na wpisaniu kwoty 14,00 zł zamiast 14,50 zł i wpisanie kwoty 

12,00 zł zamiast 13,00 zł. 

− projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy na zbiorowe odprowadzanie ścieków 

w sołectwach Puńców i Leszna Górna. 

− projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatków od nieruchomości, środków 

transportowych, rolnego i leśnego. 

− projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2010 rok.  

Skarbik Gminy oraz Wójt Gminy przedstawili członkom Komisji wnioski jakie zostały 

złożone do budżetu gminy na 2011 rok.  
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Kolejno Przewodniczący Komisji przedstawił Radnym sprawozdanie z działalności Komisji 

Finansów i Inwestycji w latach 2006-2010.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. Informacja została przyjęta przez Radę. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Leszek Szlauer poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami Komisja obradowała 

dwukrotnie: 15 i 26 października br. 

Na pierwszym posiedzeniu Komisja przeanalizowała następujące zagadnienie: 

− Analiza tematyki ulg inwestycyjnych dla przedsiębiorców. 

Na wniosek jednego z przedsiębiorców, który będzie prowadził działalność gospodarczą na 

terenie gminy Goleszów, zorganizowane zostało posiedzenie Komisji, celem 

przeanalizowania tematu ulg inwestycyjnych dla przedsiębiorców. Inspektor ds. Kontroli 

Wewnętrznej Grażyna Porębska- Jochacy nakreśliła zebranym, na czym polega pomoc 

publiczna, czyli pomoc udzielana przez gminę przedsiębiorcom, którzy na terenie gminy 

prowadzą działalność gospodarczą. Może to być pomoc w zwolnieniach od podatku od 

nieruchomości. Ta pomoc może być oparta na dwóch zasadach: 

1. Program pomocy de minimis – pomoc udzielana przedsiębiorcom w wysokości 

nieprzekraczającej 200 tys. euro na okres trzech lat. 

2. Pomoc regionalna – przyznawana jest na działalność inwestycyjną i jest uzależniona od 

wysokości kosztów inwestycji. Została skonstruowana w taki sposób, aby wspomóc rozwój 

najmniej uprzywilejowanych regionów poprzez wspieranie inwestycji i tworzenie nowych 

miejsc pracy. Pomoc regionalna jest pomocą przyznawaną na realizację projektu inwestycji 

początkowej. 

Po dyskusji radnych z przedsiębiorcami Komisja sformułowała w tym temacie następujący 

wniosek: 

Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o przygotowanie dwóch projektów uchwał w sprawie 

zwolnień z podatku od nieruchomości stanowiących: 

1. Program pomocy de minimis. 

2. Pomoc regionalną. 

Wniosek ten został przyjęty jednogłośnie przez Komisję. 
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Natomiast w sprawach bieżących Komisja zapoznała się z pismem ze Starostwa, które jest 

odpowiedzią na pismo Kierownik GOPS w sprawie wstrzymania wypłacania zasiłków dla 

właścicieli mieszkań uszkodzonych przez osuwiska.  

Na drugim posiedzeniu Komisja przeanalizowała następujący temat: 

1. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa w latach 2006-2010. 

Natomiast w sprawach bieżących Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie: 

− przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego sołectwo Puńców w Gminie Goleszów; 

− programu współpracy Gminy Goleszów z organizacjami pozarządowymi na rok 2011. 

− programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Goleszów na lata 2009-

2016. 

Inspektor ds. Kontroli Wewnętrznej Grażyna Porębska- Jochacy przedstawiła i omówiła 

radnym przygotowane wzory projektów uchwał w sprawie zwolnień z podatku od 

nieruchomości. Na następne, ostatnie posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa przygotowany i omówiony zostanie projekt uchwały w sprawie 

zwolnienia z podatku od nieruchomości stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. Informacja została przyjęta przez Radę. 

 

Ad.10. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami do Rady Gminy nie 

wpłynęła żadna pisemna interpelacja. 

Zapytania złożyli radni i sołtysi: 

Leszek Szlauer zapytał, czy niezakończone prace Komisji obecnej kadencji zostaną 

przekazane radnym w następnej kadencji. 

Werner Zając zapytał Wójta Gminy Zbigniewa Wacławika o budowę kanalizacji sanitarnej 

wraz z przyłączami w Brennej. 

 Zapytał, dlaczego taka sama procedura nie została zastosowana przy projektowaniu 

i budowie wodociągu w Dzięgielowie. 
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Ad.11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją. 

11.1. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego 

sołectwo Puńców w Gminie Goleszów. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  Leszek 

Szlauer poinformował, iż Komisja omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej 

sprawie. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, 

przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 

15 radnych. 

Uchwała nr XLVI/367/10 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego sołectwo Puńców w Gminie Goleszów 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

11.2. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku. 

Radni otrzymali informacje na temat górnych stawek za wywóz odpadów w sąsiednich gminach. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinformował, iż Komisja 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie ze zmianami, 

polegającymi na zmianie kwoty w §1 punkcie a) : 

a) w pkt 1 w miejsce kwoty 13,50 zł wpisać kwotę 14,00 zł , a w miejsce kwoty 12,00 zł nie 

wprowadzać zmian. 

 Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmiany zaproponowane przez Komisję 

Finansów i Inwestycji, w którym udział brało 15 radnych. 

Wniosek o zmianie kwoty w pkt 1 w miejsce kwoty 13,50 zł wpisać kwotę 14,00 zł. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu wniosku głosowało: 1 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Wniosek o przyjęcie w pkt 1 kwoty 12,00 zł zamiast 13,00 zł. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 1 radnych  

„Przeciw” podjęciu wniosku głosowało: 11 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.  

Radny Krzysztof Kohut wniósł wniosek formalny, aby w w pkt 1 w miejsce kwoty 13,00 zł 

wpisać kwotę 12,20 zł. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek formalny, w którym udział brało 15 

radnych. 

Za” przyjęciem wniosku głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu wniosku głosowało: 1 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt 

uchwały z wprowadzonymi zmianami pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XLVI/368/10 w sprawie zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 

2007 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

11.3. programu współpracy Gminy Goleszów z organizacjami pozarządowymi na rok 2011. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  Leszek 

Szlauer poinformował, iż Komisja omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej 

sprawie. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

Radni otrzymali również: uzasadnienie do projektu uchwały, które stanowi załącznik nr 11 do 

nin. protokołu; sprawozdanie z przeprowadzonych konsultacji społecznych na temat projektu 

Programu współpracy Gminy Goleszów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami na 2011 rok, które stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu; oraz uchwałę 

Gminnej Rady Sportu w Goleszowie w sprawie zaopiniowania projektu Programu współpracy 

Gminy Goleszów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2011 rok, która 

stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Radny Kazimierz Wisełka zapytał, dlaczego w §5 projektu uchwały pod nazwą „Zakres 

przedmiotowy” znajduje się tylko 12 punktów, skoro w ustawie o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie jest ich dużo więcej. 

Inspektor ds. Kontroli Wewnętrznej Grażyna Porębska- Jochacy wyjaśniła, że katalog ten nie 

jest zamknięty. Wymienione zostały obszary w których prowadziliśmy już zadania. 

 Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt 

uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XLVI/369/10 w sprawie programu współpracy Gminy Goleszów 

z organizacjami pozarządowymi na rok 2011 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 
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11.4. zatwierdzenia taryfy na zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwach Puńców  i Leszna 

Górna.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinformował, iż Komisja 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. Opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, 

przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 

15 radnych. 

Uchwała nr XLVI/370/10 w sprawie zatwierdzenia taryfy na zbiorowe odprowadzanie 

ścieków w sołectwach Puńców  i Leszna Górna została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

11.5. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2011 roku. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Adam Żwak 

poinformował, iż Komisja omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej 

sprawie. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, 

przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 

15 radnych. 

Uchwała nr XLVI/371/10 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2011 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

11.6. Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Adam Żwak 

poinformował, iż Komisja omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej 

sprawie. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, 

przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 

15 radnych. 

Uchwała nr XLVI/372/10 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2011 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

 

11.7. programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Goleszów na lata 2009-2016. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  Leszek 

Szlauer poinformował, iż Komisja omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej 

sprawie. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

Radni otrzymali pisemne uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie programu gospodarczego p/n: 

Plan odnowy miejscowości Goleszów na lata 2009-2016, które stanowi załącznik nr 22 do nin. 

protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, 

przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 

15 radnych. 

Uchwała nr XLVI/373/10 w sprawie programu gospodarczego p/n: Plan odnowy 

miejscowości Goleszów na lata 2009-2016 została podjęta. 
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„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

11.8. zwolnień od podatków od nieruchomości, środków transportowych, rolnego i leśnego. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinformował, iż Komisja 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. Opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, 

przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 

15 radnych. 

Uchwała nr XLVI/374/10 w sprawie zwolnień od podatków od nieruchomości, środków 

transportowych, rolnego i leśnego została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

 

11.9. ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinformował, iż Komisja 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. Opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, 

przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 

15 radnych. 

Uchwała nr XLVI/375/10 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2011 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  
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„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu. 

 

11.10. zmian budżetu Gminy na 2010 rok. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinformował, iż Komisja 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie. Opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 28 do nin. protokołu. 

Treść projektu omówiła Skarbnik Barbara Madzia. Szczegółowe pisemne uzasadnienie do 

uchwały stanowi załącznik nr 29 do nin. protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.  

Radny Artur Więcław wyraził wątpliwość co do wykonania inwestycji: modernizacja 

kanalizacji w rejonie ul. Morawiny w Kisielowie przez Gminę. Radny poinformował, że 

chodzi o odprowadzanie wody deszczowej, problem pojawił się z momentem wybudowania 

na posesji domu, gdy został uszkodzony system drenarski. Radny zapytał, czy nie ciąży 

obowiązek wykonania istniejącego odprowadzenia wody na inwestorowi, który wybudował 

dom.  

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że problem powstał po powodzi. Problem 

nie powstał z powodu budowy domu. Kiedyś na tym terenie znajdowało się wysypisko 

śmieci. To, że kiedyś na prywatnej działce powstało wysypisko śmieci, zobowiązuje Gminę 

do rozwiązania tego problemu. Znajduje się tam kilkadziesiąt budynków. Gdyby Gmina 

scedowała ten remont na właściciela posesji, było by to nie w porządku.  

Zastępca Wójta Henryk Odias poinformował, że na prywatną działkę odprowadzone były 

wody opadowe z drogi i wody opadowe z domów znajdujących się powyżej tej działki, gdzie 

teraz budowany jest dom. Problem ten należy teraz rozwiązać. 

Radny Artur Więcław poinformował, że problem powstał, w momencie wybudowania 

domu, gdy uszkodzony został drenaż. Zapytał jeszcze raz, czy inwestor wykonując inwestycję 

nie jest zobowiązany do pozostawienia systemu drenarskiego, w takim stanie w jakim go 

zastał. 
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W tym momencie radny Karol Plinta wniósł wniosek formalny, aby skończyć dyskusję 

i przystąpić do głosowania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2010 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego Karola 

Plinty. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu wniosku głosowało: 1 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały według 

przedstawionego stanu Komisji Finansów i Inwestycji, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XLVI/376/10 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2010 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 30 do nin. protokołu. 

 

Ad.12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że na zapytanie Sołtysa Wernera Zając  

 odpowie pisemnie. 

Kolejno Zastępca Wójta Henryk Odias przedstawił sprawę wstrzymania wypłacania 

zasiłków celowych na remonty mieszkań. Zastępca Wójta poinformował, ze  21 października 

odbyło się spotkanie z I wicewojewodą Stanisławem Dąbrową. Gmina musi podjąć uchwałę 

w sprawie wyznaczenia obszarów, na których nastąpiło zniszczenie lub uszkodzenie obiektów 

budowlanych w wyniku osunięcia się ziemi, wtedy zasiłki będą wypłacane mieszkańcom. 

 

Ad.13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował o następujących wydarzeniach: 
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− do biura rady wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie 

niezwłocznego przekazywania uchwał podatkowych bezpośrednio po ich podjęciu, 

celem opublikowania w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego, 

− wpłynęło również pismo z Urzędu Skarbowego w Cieszynie z informacją na temat 

zeznań podatkowych, Przewodniczący poprosił wybranych radnych o przybycie do 

Urzędu Gminy w poniedziałek o godz. 8.00 celem sprostowania informacji podanych 

w oświadczeniach majątkowych, 

− jutro wchodzi w życie nowy statut Gminy Goleszów podjęty uchwałą nr XLIII/344/10 

w dniu 30 czerwca 2010 r. 

 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o następujących wydarzeniach: 

− odbyły się spotkania z mieszkańcami, którzy mieszkają w strefie osuwiskowej oraz 

spotkanie z I Wicewojewodą Śląskim,  

Wójt zwrócił się do Przewodniczącego Rady o zwołanie sesji Rady Gminy w dniu 10 

listopada, na którym podjęta zostanie uchwała w sprawie obszarów osuwiskowych. 

− odbyło się ostatnie posiedzenie Rady Gminy Wędrynia, w którym uczestniczyliśmy, 

− odbyło się przedostatnie walne zgromadzenie Stowarzyszenia Ziemi Cieszyńskiej,  

− 11 listopada w Teatrze im. Adama Mickiewicza w Cieszynie odbędzie się uroczysta 

Sesja Rad Samorządów Ziemi Cieszyńskiej,  

W tym momencie Przewodniczący Rady poinformował, że w biurze rady są do odbioru 

zaproszenia na uroczystą sesję. 

− stary samochód pożarniczy z Lesznej Górnej został sprzedany kolekcjonerom 

z Holandii,  

− przeprowadzony został konkurs na stanowisko inspektora ds. oświaty, zgłosiło się 12 

chętnych, inspektorem został Pan Wojciech Hławiczka, 

− 14 października świętowano Dzień Ratownictwa Medycznego 

− zostało zwołane ostatnie zebranie kadencji Gminnej Rady Sportu, na które przybył 

tylko jeden członek Rady,  
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− 16 października odbyła się Pierwsza Śląska Wystawa Szynszyli w schronisku "Pod 

Tułem" w Cisownicy, 

− odbyło się spotkanie Rady Lokalnej Grupy Działania, z 11 rozpatrywanych wniosków, 

10 otrzymało dofinansowanie, z naszej Gminy wniosek na remont „Brodówki” złożyła 

Parafia Ewangelicko- Augsburska z Goleszowa, 

− odbyło się spotkanie z dyrektorami Szkół i Przedszkoli, omówiona została analiza 

oświaty w naszej gminie,  

− w ubiegłą sobotę odbyła się uroczystość 90-lecia Chóru Mieszanego Parafii 

Ewangelicko-Augsburskiej w Goleszowie, 

− odbyło się ostatnie walne zgromadzenie członków Wodociągów Ziemi Cieszyńskiej, 

zostały zatwierdzone plany inwestycyjne na najbliższy okres, w naszej gminie m.in. 

remontowana będzie przepompownia pod Chełmem, 

− przeprowadzone zostały dwa przetargi:  

§ na ul. Równą w Równi, wygrała go firma Kamil za kwotę 223 161 zł. 

§ na remont mostów uszkodzonych podczas powodzi: most w Puńcowie przy 

ul. Kojkowickiej za 100 000 zł, remont wykona firma Bud-Dom, most 

w Dzięgielowie przy ul. Turystycznej za kwotę ponad 78 000 zł , remont 

wykona też firma Bud-Dom, oraz most w Bażanowicach za kwotę ponad 

144 000 zł, remont wykona firma Faber z Górek Wielkich, 

Poza przetargiem remontowany jest most w Dzięgielowie przy ul. Spacerowej i przepust 

w Puńcowie przy ul. Skowronków. Remontowana jest również droga obok cmentarza 

w Cisownicy. Została wyremontowana również ul. Wysoka w Puńcowie. 

− od dnia dzisiejszego w Urzędzie Gminy przeprowadzana jest kontrola kompleksowa 

przez Regionalną Izbę Obrachunkowa, która trwać będzie przez sześć tygodni. 

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot poinformował jeszcze, że 15 listopada o godz. 17.00 

w Łączce odbędzie się walne zebranie stowarzyszenia LGD „Cieszyńska Kraina” i prosi 

członków o uczestnictwo. 
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Ad.14. Wolne wnioski. 

Radny Karol Krawiec zawnioskował o usuniecie betonu znajdującego się obok cmentarza 

przy potoku. Sołtys Karol Alkier poinformował, że służba drogowa już go usunęła. 

Radny Krzysztof Kohut zawnioskował o wycięcie samosiejek rosnących przy 

ul. Przemysłowej w Goleszowie. 

Radny Krzysztof Glajcar przeprosił za mały dysonans na wstępie. Radny poinformował, że 

nie sprawdził od kiedy wchodzi w życie nowy Statut Gminy Goleszów. 

Radny Dariusz Orawiec zapytał jak długo będą jeszcze leżały rury na poboczu koło 

cmentarza w Goleszowie, które znajdują się tam od ponad roku. Radny zapytał również, 

o chodnik przy Przedszkolu w Goleszowie. 

Radny Krzysztof Kohut zawnioskował o wycięcie drzewa rosnącego na chodniku przy 

ul. Ogrodowej w Goleszowie. 

Sołtys Grażyna Foltyn- Skutek zapytała, kiedy będzie remontowany przepust przy 

ul. Wiejskiej. Radny Karol Lipowczan poinformował, że w dniu jutrzejszym mają zostać 

przywiezione rury. 

 

Ad.15. Informacje i komunikaty. 

Radny Karol Plinta poinformował, że plac zabaw w Kisielowie jest już wyposażony. Radny 

poinformował także o balu sylwestrowym organizowanym przez OSP Kisielów.  

 

Ad.16. Zakończenie XLVI sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

o godz. 1850 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XLVI sesję Rady Gminy 

Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Magdalena Sikora- Poloczek 

 

 


